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A mostani vadásztörvények értelmében az emberi életnél többre értékelik a medvékét – véli Bo
rboly Csaba
, a Hargita megyei tanács elnöke. Az elöljáró az elmúlt hétvégén Erdőszentgyörgyön, a
VI. Székelyföldi Vadásznapok
on Hargita megyei, háromszéki és marosszéki vadászokkal is egyeztetett a medvekérdésről,
ennek során felmerülő kérdéseit blogján fogalmazta meg.

  

A Hargita megyei tanács sajtóközleménye szerint Borboly arra buzdítja a döntéshozókat,
vegyék le a medvét a védett állatfajok listájáról, legalábbis Hargita megye területén, ahol
túlszaporulatról beszélhetünk.

  

Szerinte a medvepopulációra vonatkozó adatokat „elhazudják", de a hivatalos adatokkal
számolva is négyévente megduplázódik a medvepopuláció. Hasonló problémával küzd a többi
székelyföldi megye is, ezért a megyeelnök összefogást sürget.
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